

# Terms and Conditions - MSI Gaming Universe Token Presale

**Effective Date:** July 1, 2025

**Last Updated:** July 1, 2025

## 1. ACCEPTANCE OF TERMS

By participating in the MSI Gaming Universe (\$MSI) token presale, you acknowledge that you have read, understood, and agree to be bound by these Terms and Conditions ("Terms"). If you do not agree to these Terms, you must not participate in the presale.

## 2. DEFINITIONS

- **"Company"** refers to MSI Gaming Universe and its affiliates
- **"Token"** refers to the \$MSI utility token
- **"Presale"** refers to the initial token distribution event
- **"Participant"** refers to any individual or entity purchasing tokens
- **"Platform"** refers to the MSI Gaming Universe gaming ecosystem

## 3. TOKEN NATURE AND PURPOSE

**3.1 Utility Token:** \$MSI is a utility token designed for use within the MSI Gaming Universe platform for gaming activities, tournaments, rewards, and platform services.

**3.2 No Security:** \$MSI tokens are not securities, shares, equity interests, debentures, or any other form of financial instrument.

**3.3 Platform Access:** Tokens provide access to platform features including tournaments, gaming rewards, and ecosystem services.

## 4. ELIGIBILITY AND RESTRICTIONS

**4.1 Age Requirement:** You must be at least 18 years old to participate.

**4.2 Legal Capacity:** You must have full legal capacity to enter into these Terms.

**4.3 Restricted Jurisdictions:** Participation is prohibited for residents of the United States, China, North Korea, Iran, Syria, and any other jurisdiction where token sales are prohibited by law.

**4.4 Compliance:** You are responsible for ensuring compliance with all applicable laws in your jurisdiction.

## 5. PURCHASE PROCESS

**5.1 Payment:** Purchases must be made using accepted cryptocurrencies as specified on the platform.

**5.2 Wallet Address:** You must provide a valid blockchain wallet address for token delivery.

5.3 **Verification:** We reserve the right to request identity verification at any time.

5.4 **Final Sale:** All purchases are final and non-refundable.

## 6. TOKEN DISTRIBUTION AND VESTING

6.1 **Distribution Schedule:** Tokens will be distributed according to the vesting schedule published on our platform.

6.2 **Delivery Timeline:** Tokens will be delivered within 24 hours to 3 months depending on presale tier and vesting terms.

6.3 **Technical Delays:** Distribution may be delayed due to technical issues, network congestion, or other unforeseen circumstances.

## 7. RISKS AND DISCLAIMERS

7.1 **HIGH RISK:** Purchasing tokens involves substantial risk and may result in complete loss of funds.

7.2 **No Guarantees:** We make no guarantees regarding:

- Future token value or performance
- Platform development completion
- Token listing on exchanges
- Regulatory approval or compliance

7.3 **Regulatory Risk:** Cryptocurrency regulations are evolving and may negatively impact the project.

7.4 **Technical Risk:** Smart contracts and blockchain technology involve inherent technical risks including but not limited to bugs, failures, or security vulnerabilities.

7.5 **Market Risk:** Token value may fluctuate significantly and may become worthless.

## 8. LIMITATION OF LIABILITY

8.1 **NO LIABILITY:** TO THE MAXIMUM EXTENT PERMITTED BY LAW, THE COMPANY SHALL NOT BE LIABLE FOR ANY:

- Direct, indirect, incidental, special, or consequential damages
- Loss of profits, data, or business opportunities
- Financial losses resulting from token purchases
- Platform downtime or technical failures

8.2 **Maximum Liability:** Our total liability shall not exceed the amount you paid for tokens.

8.3 **Your Responsibility:** You acknowledge that you participate at your own risk and are solely responsible for any losses.

## 9. PLATFORM DEVELOPMENT

9.1 **Development Risk:** The gaming platform is under development and may not be completed as planned.

9.2 **Feature Changes:** Platform features, roadmap, and specifications may change without notice.

9.3 **No Obligation:** We are not obligated to complete development or maintain the platform indefinitely.

## 10. INTELLECTUAL PROPERTY

10.1 **Ownership:** All intellectual property rights in the platform remain with the Company.

10.2 **License:** Token holders receive a limited, non-exclusive license to use platform features.

10.3 **Restrictions:** You may not copy, modify, or redistribute any platform content without permission.

## 11. PRIVACY AND DATA

11.1 **Data Collection:** We may collect personal information as outlined in our Privacy Policy.

11.2 **KYC/AML:** We reserve the right to implement Know Your Customer and Anti-Money Laundering procedures.

11.3 **Data Security:** While we implement security measures, we cannot guarantee complete data security.

## 12. COMPLIANCE AND LEGAL

12.1 **Tax Obligations:** You are responsible for all tax obligations in your jurisdiction.

12.2 **Legal Compliance:** You must comply with all applicable laws and regulations.

12.3 **Reporting:** You may be required to report token purchases to relevant authorities.

## 13. MODIFICATIONS AND TERMINATION

13.1 **Terms Updates:** We may modify these Terms at any time with notice.

13.2 **Project Termination:** We reserve the right to terminate the project at any time.

13.3 **Continued Use:** Continued participation after Terms updates constitutes acceptance.

## 14. DISPUTE RESOLUTION

14.1 **Governing Law:** These Terms are governed by the laws of [Jurisdiction to be specified].

14.2 **Arbitration:** Disputes shall be resolved through binding arbitration.

14.3 **Class Action Waiver:** You waive the right to participate in class action lawsuits.

## 15. FORCE MAJEURE

We shall not be liable for any delay or failure to perform due to circumstances beyond our reasonable control, including but not limited to acts of God, war, terrorism, pandemic, government actions, or technical failures.

## 16. SEVERABILITY

If any provision of these Terms is deemed invalid or unenforceable, the remaining provisions shall remain in full force and effect.

## 17. ENTIRE AGREEMENT

These Terms constitute the entire agreement between you and the Company regarding the token presale.

## 18. CONTACT INFORMATION

For questions regarding these Terms, please contact us through our official Discord channel (link available on our website).

---

**IMPORTANT NOTICE:** CRYPTOCURRENCY PURCHASES INVOLVE SUBSTANTIAL RISK. ONLY PARTICIPATE WITH FUNDS YOU CAN AFFORD TO LOSE COMPLETELY. WE ARE NOT RESPONSIBLE FOR ANY FINANCIAL LOSSES. THIS IS NOT FINANCIAL ADVICE.

**By participating in the presale, you acknowledge that you understand these risks and agree to these Terms.**

---

# Allgemeine Geschäftsbedingungen - MSI Gaming Universe Token Presale

**Gültigkeitsdatum:** 1. Juli 2025

**Letzte Aktualisierung:** 1. Juli 2025

## 1. ANNAHME DER BEDINGUNGEN

Durch die Teilnahme am MSI Gaming Universe (\$MSI) Token-Presale bestätigen Sie, dass Sie diese Allgemeinen Geschäftsbedingungen ("Bedingungen") gelesen, verstanden haben und sich daran gebunden fühlen. Falls Sie diesen Bedingungen nicht zustimmen, dürfen Sie nicht am Presale teilnehmen.

## 2. DEFINITIONEN

- **"Unternehmen"** bezieht sich auf MSI Gaming Universe und verbundene Unternehmen
- **"Token"** bezieht sich auf den \$MSI Utility-Token

- **"Presale"** bezieht sich auf das initiale Token-Verteilungsevent
- **"Teilnehmer"** bezieht sich auf jede Person oder Entität, die Token erwirbt
- **"Plattform"** bezieht sich auf das MSI Gaming Universe Gaming-Ökosystem

### 3. TOKEN-NATUR UND ZWECK

3.1 **Utility Token:** \$MSI ist ein Utility-Token für die Nutzung innerhalb der MSI Gaming Universe Plattform für Gaming-Aktivitäten, Turniere, Belohnungen und Plattform-Services.

3.2 **Kein Wertpapier:** \$MSI Token sind keine Wertpapiere, Aktien, Eigenkapitalanteile, Schuldverschreibungen oder andere Finanzinstrumente.

3.3 **Plattform-Zugang:** Token ermöglichen den Zugang zu Plattform-Features einschließlich Turnieren, Gaming-Belohnungen und Ökosystem-Services.

### 4. BERECHTIGUNG UND BESCHRÄNKUNGEN

4.1 **Altersanforderung:** Sie müssen mindestens 18 Jahre alt sein, um teilzunehmen.

4.2 **Rechtsfähigkeit:** Sie müssen die volle Rechtsfähigkeit besitzen, um diese Bedingungen einzugehen.

4.3 **Beschränkte Jurisdiktionen:** Die Teilnahme ist für Einwohner der Vereinigten Staaten, China, Nordkorea, Iran, Syrien und anderen Jurisdiktionen, in denen Token-Verkäufe gesetzlich verboten sind, untersagt.

4.4 **Compliance:** Sie sind dafür verantwortlich, die Einhaltung aller anwendbaren Gesetze in Ihrer Jurisdiktion sicherzustellen.

### 5. ERWERBSPROZESS

5.1 **Zahlung:** Käufe müssen mit akzeptierten Kryptowährungen gemäß Plattform-Spezifikation getätigt werden.

5.2 **Wallet-Adresse:** Sie müssen eine gültige Blockchain-Wallet-Adresse für die Token-Lieferung angeben.

5.3 **Verifizierung:** Wir behalten uns das Recht vor, jederzeit eine Identitätsverifizierung zu verlangen.

5.4 **Endgültiger Verkauf:** Alle Käufe sind endgültig und nicht erstattungsfähig.

### 6. TOKEN-VERTEILUNG UND VESTING

6.1 **Verteilungsplan:** Token werden gemäß dem auf unserer Plattform veröffentlichten Vesting-Plan verteilt.

6.2 **Lieferzeiten:** Token werden innerhalb von 24 Stunden bis 3 Monaten je nach Presale-Stufe und Vesting-Bedingungen geliefert.

6.3 **Technische Verzögerungen:** Die Verteilung kann sich aufgrund technischer Probleme, Netzwerküberlastung oder anderen unvorhergesehenen Umständen verzögern.

## 7. RISIKEN UND HAFTUNGSAUSSCHLÜSSE

7.1 **HOHES RISIKO:** Der Erwerb von Token beinhaltet erhebliche Risiken und kann zum vollständigen Verlust der Mittel führen.

7.2 **Keine Garantien:** Wir geben keine Garantien bezüglich:

- Zukünftigem Token-Wert oder Performance
- Vollständiger Plattform-Entwicklung
- Token-Listing an Börsen
- Regulatorischer Genehmigung oder Compliance

7.3 **Regulatorisches Risiko:** Kryptowährungs-Regulierungen entwickeln sich und können das Projekt negativ beeinflussen.

7.4 **Technisches Risiko:** Smart Contracts und Blockchain-Technologie beinhalten inhärente technische Risiken einschließlich, aber nicht beschränkt auf Bugs, Ausfälle oder Sicherheitslücken.

7.5 **Marktrisiko:** Der Token-Wert kann erheblich schwanken und wertlos werden.

## 8. HAFTUNGSBESCHRÄNKUNG

8.1 **KEINE HAFTUNG:** IM MAXIMAL GESETZLICH ZULÄSSIGEN UMFANG HAFTET DAS UNTERNEHMEN NICHT FÜR:

- Direkte, indirekte, zufällige, besondere oder Folgeschäden
- Verlust von Gewinnen, Daten oder Geschäftsmöglichkeiten
- Finanzielle Verluste aus Token-Käufen
- Plattform-Ausfallzeiten oder technische Fehler

8.2 **Maximale Haftung:** Unsere Gesamthaftung übersteigt nicht den Betrag, den Sie für Token bezahlt haben.

8.3 **Ihre Verantwortung:** Sie bestätigen, dass Sie auf eigenes Risiko teilnehmen und allein für alle Verluste verantwortlich sind.

## 9. PLATTFORM-ENTWICKLUNG

9.1 **Entwicklungsrisiko:** Die Gaming-Plattform befindet sich in der Entwicklung und wird möglicherweise nicht wie geplant fertiggestellt.

9.2 **Feature-Änderungen:** Plattform-Features, Roadmap und Spezifikationen können ohne Vorankündigung geändert werden.

9.3 **Keine Verpflichtung:** Wir sind nicht verpflichtet, die Entwicklung abzuschließen oder die Plattform unbegrenzt zu unterhalten.

## 10. GEISTIGES EIGENTUM

10.1 **Eigentum:** Alle Rechte an geistigem Eigentum der Plattform verbleiben beim Unternehmen.

10.2 **Lizenz:** Token-Inhaber erhalten eine begrenzte, nicht-exklusive Lizenz zur Nutzung der Plattform-Features.

10.3 **Beschränkungen:** Sie dürfen keine Plattform-Inhalte ohne Genehmigung kopieren, modifizieren oder weiterverbreiten.

## 11. DATENSCHUTZ UND DATEN

11.1 **Datenerfassung:** Wir können persönliche Informationen gemäß unserer Datenschutzrichtlinie sammeln.

11.2 **KYC/AML:** Wir behalten uns das Recht vor, Know Your Customer und Anti-Geldwäsche-Verfahren zu implementieren.

11.3 **Datensicherheit:** Obwohl wir Sicherheitsmaßnahmen implementieren, können wir keine vollständige Datensicherheit garantieren.

## 12. COMPLIANCE UND RECHTLICHES

12.1 **Steuerpflichten:** Sie sind für alle Steuerpflichten in Ihrer Jurisdiktion verantwortlich.

12.2 **Rechtliche Compliance:** Sie müssen alle anwendbaren Gesetze und Vorschriften einhalten.

12.3 **Berichterstattung:** Sie können verpflichtet sein, Token-Käufe den relevanten Behörden zu melden.

## 13. ÄNDERUNGEN UND BEENDIGUNG

13.1 **Bedingungen-Updates:** Wir können diese Bedingungen jederzeit mit Ankündigung ändern.

13.2 **Projekt-Beendigung:** Wir behalten uns das Recht vor, das Projekt jederzeit zu beenden.

13.3 **Fortgesetzte Nutzung:** Die fortgesetzte Teilnahme nach Bedingungen-Updates stellt die Annahme dar.

## 14. STREITBEILEGUNG

14.1 **Anwendbares Recht:** Diese Bedingungen unterliegen dem Recht von [Jurisdiktion noch festzulegen].

14.2 **Schiedsverfahren:** Streitigkeiten werden durch bindende Schiedsverfahren gelöst.

14.3 **Verzicht auf Sammelklage:** Sie verzichten auf das Recht zur Teilnahme an Sammelklagen.

## 15. HÖHERE GEWALT

Wir haften nicht für Verzögerungen oder Leistungsausfälle aufgrund von Umständen außerhalb unserer angemessenen Kontrolle, einschließlich, aber nicht beschränkt auf höhere Gewalt, Krieg, Terrorismus, Pandemie, Regierungsmaßnahmen oder technische Ausfälle.

## 16. SALVATORISCHE KLAUSEL

Falls eine Bestimmung dieser Bedingungen als ungültig oder nicht durchsetzbar erachtet wird, bleiben die verbleibenden Bestimmungen in vollem Umfang wirksam.

## 17. GESAMTE VEREINBARUNG

Diese Bedingungen stellen die gesamte Vereinbarung zwischen Ihnen und dem Unternehmen bezüglich des Token-Presales dar.

## 18. KONTAKTINFORMATIONEN

Für Fragen bezüglich dieser Bedingungen kontaktieren Sie uns bitte über unseren offiziellen Discord-Kanal (Link verfügbar auf unserer Website).

---

**WICHTIGER HINWEIS:** KRYPTOWÄHRUNGS-KÄUFE BEINHALTEN ERHEBLICHE RISIKEN. NEHMEN SIE NUR MIT MITTELN TEIL, DEREN VOLLSTÄNDIGEN VERLUST SIE SICH LEISTEN KÖNNEN. WIR SIND NICHT FÜR FINANZIELLE VERLUSTE VERANTWORTLICH. DIES IST KEINE FINANZBERATUNG.

**Durch die Teilnahme am Presale bestätigen Sie, dass Sie diese Risiken verstehen und diesen Bedingungen zustimmen.**